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PROTOKÓŁ nr 9/22 
z posiedzenia Komisji Doraźnej ds. Budowy Zbiornika Małej Retencji w Kurowie 

odbytego w dniu 28 października 2022 r. w trybie zdalnym, pod przewodnictwem Pana 
Tomasza Akulicza 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Akulicz Tomasz – przewodniczący Komisji  
2. Grajnert Tomasz 
3. Kaftan Sławomir  
4. Psuja Wojciech 

 
Nieobecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Gęsiak Andrzej  
 
Goście obecni na posiedzeniu Komisji: 

2. Majkowska Magdalena – Sekretarz Miasta 
3. Preś Maciej – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju  

 
Lista obecności stanowi zał. nr 1. 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zapoznanie się z informacją o sposobie wykonania wniosku nr 7/8/22 z dnia 21 września 
2022 r.  
3. Wnioski, zapytania radnych. 
4. Zakończenie posiedzenia.  
 
Porządek obrad stanowi zał. nr 2 do protokołu.  
 

Punkt 1 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz otworzył posiedzenie komisji oraz stwierdził prawomocność 
obrad - na stan 5 członków, obecnych 4.  Zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi do porządku obrad, 
zał. nr 2? Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że porządek obrad został przyjęty przez komisję.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2 
 

Zapoznanie się z informacją o sposobie wykonania wniosku nr 7/8/22 z dnia 21 września 2022 
r. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz poprosił naczelnika Presia o informację nt. kontaktu z firmą 
wykonującą dokumentację. Zaznaczył, że bardzo ważne jest, aby dokumentacja została jak 
najszybciej skompletowana.  
 
Naczelnik IR Maciej Preś powiedział, że wykonawca nie uchyla się i pewne rzeczy poprawi, a 
innym przyjrzy się. Dodał, że próbowali telefonicznie skontaktować się z wykonawcą w 



2 
 

obecnym i poprzednim tygodniu, ale nie odbiera. Została wysłana wiadomość e-mailowa. 
Powiedział, że nie zakłada złej woli. Zapewnił, że zostanie również wystosowane pismo.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz poprosił naczelnika Presia, aby korespondencja dotarła do 
radnych. Zapytał, czy ktoś ma pytania?  
 
Radny Tomasz Grajnert powiedział, że warto próbować, ponieważ szkoda zainwestowanych  
pieniędzy. Powiedział, że miał nadzieję, że sprawa zostanie załatwiona w tym roku, a wygląda, 
że będzie kontynuowana również w następnym. Uznał, że jest to dziwna sytuacja.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zgodził się z radnym Grajnertem. Powiedział, że dlatego 
organizuje co miesiąc posiedzenia komisji, żeby do końca roku dopiąć etap pozyskiwania 
dokumentów związanych z działaniami technicznymi. Zaznaczył, że jest to warunek pozyskania 
środków na budowę zbiornika. Wyraził nadzieję, że wydział zwiększy częstotliwość 
monitorowania tej sprawy. 
 
Naczelnik IR Maciej Preś przyznał rację. Dodał, że zostaną zintensyfikowane próby kontaktu                   
z wykonawcą.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz powiedział, że należy tego pilnować i dokładnie analizować 
możliwości. Stwierdził, że gmina tego zadania sama nie wykona.  
 
Radny Tomasz Grajnert zaproponował, aby naczelnik skontaktował się  z wykonawcą                                    
i przekazał informacje przewodniczącemu komisji.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz powiedział, że jest w stałym kontakcie z panem naczelnikiem. 
Dodał, że dużym szczęściem jest to, że bezinteresownie pomaga przy tym zadaniu profesor 
Wiatkowski. Zaznaczył, że informacje pochodzą od profesora, który również zauważył braki                                                
w dokumentacji. Zapytał, czy są jeszcze pytania? Nikt się nie zgłosił.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 3 
Wnioski, zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś ma jakieś zapytanie/wniosek? Nikt się nie 
zgłosił. Zapytał, czy są dotacje na zbiorniki małej retencji?  
 
Naczelnik IR Maciej Preś powiedział, że zapozna się z tematem i odpowie na kolejnej komisji. 
Dodał, że nie zna szczegółowych programów, ponieważ zajmują się tematem poszczególni 
pracownicy.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz przypomniał, że w dalszym ciągu jest za tym, aby w Urzędzie 
postała specjalna komórka ds. pozyskiwania środków zewnętrznych.  
 
Radny Sławomir Kaftan zastanawiał się, czy jest sens upominać o utworzeniu takiej komórki, 
skoro burmistrz jest przeciwny. Podkreślił, że kwestią nie jest tylko pozyskanie, ale 
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umiejętność wykorzystania tych środków. Zaznaczył, że już dawno można było wykorzystać                     
3 mln zł na budowę hali.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zgodził się, ale podtrzymał zdanie, że powinna powstać taka 
komórka.  
 
Radny Tomasz Grajnert powiedział, że również jest za tym, aby taka komórka powstała. 
Zwrócił uwagę, że wydział naczelnika Presia ma bardzo dużo pracy.  
 
Przewodniczący Tomasz Akulicz zapytał, czy są jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 4 
 

Zakończenie posiedzenia. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

Przewodniczący Komisji doraźnej  
ds. budowy zbiornika małej retencji w Kurowie 

 
                 Tomasz Akulicz  

Protokołowała: 
 
Agnieszka Badera  

 


